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 Kde žije: V Kroměříži, pracovně v Bruselu a Štrasburku 

1.      Co se Vám vybaví, když se řekne Gymnázium Kroměříž?  

Vybaví se mi samozřejmě především naše třída, spolužáci a 

profesoři. Ta celková vzpomínka se skládá z různých střípků. 

Nedávno jsme měli třídní sraz a kolovala tam naše pečlivě 

vedená třídní kronika, tak jsme si trochu osvěžili paměť. 

Myslím, že co mnohem víc doceňuji až teď je, kolik jsme se toho 

jako třída nazpívali. Měli jsme ve třídě několik dobrých 

muzikantů a nadšenců do zpívání a tak se hrálo a zpívalo při 

každé příležitosti. Mám prostě naši třídu spojenou se zpíváním. 

 

2.      Vzpomenete na nějaký přestupek proti školnímu řádu, na nějakou lumpárničku?  

Bude to znít hrozně, ale ani ne. Poťouchlosti byly v mezích zákona:-). Ale pamatuji si 

na menší rozruch, který jsem způsobila při jedné besedě gymnázia v kině Nadsklepí s 

tehdejšími radničními úředníky kvůli pokácené aleji topolů ve městě. Když jsem pak 

přišla na radnici sama, někteří pamětníci mi to se škodolibou radostí připomněli. 

 

3.      Na koho z dob studia nejvíce vzpomínáte?  

Nemohu říci, že na někoho vzpomínám více nebo méně ráda, na nikoho ale 

nevzpomínám ve zlém. Každý z našich profesorů či profesorek měl jiný styl, všem byla 

ale společná dobromyslná ironie, kterou jsme brali. 

 

4.      Co vzkážete současným studentům a učitelům školy?  

Učitelům bych chtěla vzkázat, že si jejich práce moc vážím a přeji jim studenty, se kterými 

budou mít pocit, že jejich práce má smysl. A studentům chci říct, aby se dobou studií 

nepronudili. Je to ta nejlepší doba ke zkoumání světa kolem a za trochu snahy to opravdu stojí. 

 


